
 

 

 Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 17. oktober 2017 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 57 (L 216) af 25. 
september 2017 stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S)  

Spørgsmål 

Finansministeren udtalte den 22. september 2017 til Politiken ”Det betyder, at 
hvis der er nogen, der betaler en krone mere, så vil der være nogen, der betaler en 

krone mindre.” Vil ministeren på den baggrund redegøre for hvor meget mindre 
de bilejere, der kan forvente at blive kompenseret mindre end de opkræves i den 

nye vejafgift, kan forvente at blive kompenseret? 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at udarbejde at fyldestgørende svar indenfor den 

sædvanlige tidsfrist. Der vil blive udarbejdet et endeligt svar hurtigst muligt. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 

Finansudvalget 2016-17
L 216 foreløbigt svar på spørgsmål 57
Offentligt
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